
حرف هایی که رنگ واقعیت به خود
نمی گیرند

خبر های جلسه به اصطلاح هم اندیشی فوتبال را مرور می کردم که خبری
از خبرگزاری جمهوری اسلامی ایران نظرم را جلب کرد. به تیتر این

خبر توجه کنید:

نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس(صدیف بدری) گفت:
در صورتی که یک تیم از دسته اول از حضور در لیگ انصراف دهد

شهرداری اردبیل جایگزین آن در فصل آتی خواهد شد.

جماعت فوتبال، ای آنهایی که عمری را در فوتبال سپری کرده اید با
خواندن این تیتر چه حالی به شما دست می دهد؟ آیا چنین چیزی در
دنیای حرفه ای فوتبال امکان پذیر می باشد؟ آیا می توان تصور کرد
که از شانزده تیم حاضر در لیگ یک به این آسانی تیمی انصراف بدهد
و آنگـاه آقایـان، شهـرداری را بـا سلام و صـلوات راهـی دسـته یـک
کنند.اگر کسان دیگری از جامعه فوتبال کشور این خبر را مطالعه
کنند از بی اطلاعی گوینده آن نسبت به فوتبال تعجب نکرده و شاخ در
نمی آورند؟ اصلا قبول کردیم که تیمی از حضور در لیگ یک انصراف
بدهد با در نظر گرفتن چه فاکتورهایی ، شهرداری زحمت نکشیده و

هزینه ای نکرده در لیگ یک صاحب کرسی می شود؟

پاس همدان در این میان چه کاره است؟ دیگر تیم ها آیا بی واسطه و
بدون پارتی هستند که بنشینند و نگاه بکنند و دم بر نیاورند؟ آیا
به این آسانی و بخاطر گل روی مهندس بدری و رئیس سابق هیات فوتبال
استان به شهرداری بفرما می زنند و آن را از یک موهبت بزرگ

برخوردار می کنند؟

آقایان باید باور کنید که فوتبال یک صنعت است و قوانین و مقررات
خاص به خود را دارد. صرف اینکه من نماینده ام پس می توانم از
عهده وظایف مختلف برآیم و در همه ابعاد اظهار نظر بکنم نتیجه اش

این می شود که در پاراگراف اول می بینیم.

برای فوتبال اردبیل شایسته نیست که به مردم و هواداران آن وعده
سرخرمن داده شود. آیا چنین وعده دادن ها و افراد دارای اطلاعات کم

را امیدوار کردن کاری پسندیده و خداپرست می تواند باشد؟
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در پاراگرافی دیگر از قول بدری آمده است : سیاست فدراسیون ممنوع
بودن خرید و فروش امتیاز بوده و اعتقاد بر این است که باشگاههایی
که توان تیم داری و حضور در لیگ های فوتبال را دارند فعالیت

کنند.

آیا این حرف نیز نوعی سر هم کردن قضیه نیست؟ اگر خرید و فروش
امتیاز ممنوع است پس چگونه تیم بادران امتیاز تیم پارسه را
خریداری کرد و دسته اولی شد؟ اگر حرف ممنوع بودن  را تاج و یا
کفاشیان به آقایان زده اند مطمئنا چیزی جز جمع کردن قضیه و راضی

راهی کردن بدری از فدراسیون نبوده است.

و اما در یک پاراگراف دیگر نیز آمده است: در دیدار اخیر با تاج
رئیس فدراسیون فوتبال در زمینه حضور شهرداری در لیگ یک رایزنی شد

و امیدواریم این اتفاقات خوب برای فوتبال اردبیل شکل بگیرد.

با حلوا حلوا گفتن دهان هیچوقت شیرین نمی شود و با امیدواری کردن
و دل به حرف های تاج بستن امکان لیگ یکی شدن تیم فراهم نمی شود.
اینکه گفته ایم نماینده مردم را نباید درگیر کارهای کوچک کرد و
آنها را وارد به صحنه ای نمود که امکان تحققش وجود ندارد نتیجه

اش حرف هائی است که بدری زده است.

نه تیمی از لیگ یک انصراف می دهد و نه به شهرداری اجازه حضور در
لیگ یک داده می شود، پس باید با واقعیت ها کنار آمد و وعده های

پوچ و بی اساس و نشدنی به مردم و اهالی فوتبال نداد.

 


